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Voorwoord
Lieve JD’ers,

Het jaar gaat snel voorbij en dat betekent dat het alweer tijd is voor de volgende AAV. Het

wintercongres komt er namelijk aan dus is het weer tijd voormoties. Deze AAV zullen wij daarom

politiekemoties behandelen die op het wintercongres ingediend kunnenworden. Ook zullen we

AR-wijzigingen behandelen en de jaarrekening bespreken. Verder zoekenwij nog een nieuwe

voorzitter, penningmeester, profilering en promotie en interne zaken .We

beginnen de avondmet een korte bestuursverantwoording.

De AAV zal plaatsvinden op 13 december 2023 te Dudok (Meent 88, 3011 JP Rotterdam). De AAV

begint om 20.00 uur. De inloop zal zijn om 19.45 uur. Kom graag wat eerder om je stemrecht te

kunnen checken. Amendementen of resoluties op de begroting uiterlijk 11 december 2023 23:59

uur indienen.

Hopelijk tot 13 december!
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agenda
20:00 tot 20:01Opening AAV

20:01 tot 20:02 Vaststellen agenda &Notulen

20:02 tot 20:05 Benoemen TV en SNC

20:05 tot 20:20 Financieel Blok

20:20 tot 21:00 Politiek Blok

21:00 tot 21:15 Bedanken TV& SNC en afsluiten AAV

21:15 tot 23:59 Borrel
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Opening

Vastellen Stem en notulen commissie

Opening door de Afdelingsvoorzitter

Benoeming Technisch Voorzitter

Installatie Stem- enNotulencommissie

agenda

Vaststellen agenda AAV 13-12-2023

Mededelingenm.b.t. de AAV

Notulen

Vaststellen notulen AAV 01-11-2023
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Bestuursverantwoording

Aan het de leden van de Jonge Democraten, afdeling Rotterdam

Als bestuur van de Jonge Democraten in Rotterdamwillen we graag onze verantwoording

afleggen

voor de activiteiten en inspanningen die we de afgelopenmaanden hebben verricht. Ondanks onze

beperkte capaciteit met slechts vier bestuursleden, zijn we actief en doelgericht te werk gegaan

om

onze doelstellingen te behalen en de afdeling te versterken.

Sinds september hebbenwe het voor elkaar gekregen om een consistente reeks vanwekelijkse

activiteiten te organiseren. Geheel in traditie van de vorige vier besturen, hebbenwe de traditie

van

eenwekelijkse activiteit op dewoensdagavond kunnen voortzetten. Deze evenementen hebben

niet

alleen de betrokkenheid van onze huidige leden vergroot, maar hebben ook nieuwe gezichten

aangetrokken en hiermee de afdeling versterkt.

Voor deze wekelijkse activiteiten hebbenwe een reeks aan interessante sprekers kunnen

uitnodigen.

Zo is Dorien Blommers langs geweest om te vertellen over haar werkzaamheden als politiek

adviseur

van Sigrid Kaag en Paul van Dorst om te vertellen over zijn werk als voorzitter van de Roze

Kameraden bij Feyenoord en zijn sportschool in Rotterdam-Zuid. Activiteiten als deze boden onze

leden en geïnteresseerden de kans om direct in contact te komenmet politieke figuren en hun

plannen voor de komende vier jaar te bespreken.

Een van onze doelen was het vergroten van ons ledenbestand, en we zijn verheugd temelden dat

we

hierin succes hebben geboekt. In de afgelopen drie maanden hebbenwemaar liefst 18 nieuwe

leden

mogen verwelkomen. Dit toont niet alleen de aantrekkingskracht van onze vereniging, maar ook

het

harde werk van ons team om ons gedachtegoed en onze activiteiten uit te dragen.

Ook hebbenwe hard gewerkt aan de profilering en promotie van de Jonge Democraten bij

middelbare scholieren, om een aanwas van potentiële nieuwe leden te creëren. Daarvoor hebben

we

actief contact gezocht metmiddelbare scholieren om de Jonge Democraten te promoten,

bijvoorbeeld door interviews af te geven voor een opdracht van scholieren. Zowas onze afdeling

gepresenteerd op het verkiezingsfestival op 21 november in Albeda Rotterdam, waar veel

jongeren

aanwezig waren. Ook het debat in de bibliotheek van Goudawas een uitstekende gelegenheid om
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onze waarden en ideeën uit te dragen aan een nieuw en nieuwsgierig publiek.

Het waarborgen van de financiële gezondheid van onze afdeling stond hoog op onze

prioriteitenlijst.

Met zorgvuldig budgetbeheer hebbenwe ervoor gezorgd dat de financiën van de afdeling stabiel

zijn

gebleven. Dit heeft ons zelfs in staat gesteld ommiddelen te reserveren voor een aankomende

winteractiviteit op zaterdag 23 december.

Als bestuur zijn we trots opwat we hebben bereikt in de afgelopen periode.We zijn dankbaar voor

de steun en betrokkenheid van onze leden en streven ernaar om dit momentum vast te houden en

verder te bouwen aan een sterke en bloeiende afdeling.

Met vriendelijke groet,

LaurienMaarleveld

Voorzitter Jonge Democraten Rotterdam
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Financieel Blok

Presentatie begroting 2024
Begroting volgt in de definitieve agenda.

Begrotingstoelichting
Begroting volgt in de definitieve agenda.

Advies kascommissie
De kascontrolecommissie geeft tijdens de AAV een mondeling advies.

Stemming begroting 2024

De stemming volgt tijdens de AAV

8



PolitiekBlok

Politiekemoties voor LBV

LBV: 1

Titel No taxationwithout representation

Onderwerp Stemrecht voor EU-burgers nadat zij 3 jaar in Nederland hebben gewerkt

Indiener(s) JD Rotterdam, Laurien Maarleveld

Woordvoerder
Ralph Roodhorst

Constaterend
e
dat

· Er op dit moment veel EU-burgers zijn die al jarenlang in een
andere lidstaat dan het land waarin zij geboren zijn wonen en
werken, maar nog geen kiesrecht hebben in de lidstaat waarin
zij woonachtig zijn.

Overwegende
dat

· Nederland is met haar lidmaatschap van de Europese Unie
voorstander van het mobiliseren van burgers afkomstig uit de
lidstaten van de EU. Stemrecht verkrijgen in het land van
bestemming maakt hier onderdeel van uit.

· Burgers uit andere EU-lidstaten die in Nederland werken
betalen vaak net zoveel belasting als Nederlandse burgers,
en daarom een grote bijdrage leveren aan de schatkist. Het is
oneerlijk dat zij niet mogen meebepalen over waar dit geld
aan wordt besteed.

· Op het moment kunnen EU-burgers afkomstig uit andere
lidstaten wél stemmen voor de Waterschapsverkiezingen en
de Gemeenteraadsverkiezingen, het is voor hen verwarrend
dat dit niet voor de Tweede Kamer of Provinciale Staten kan.

· Zelfs in het Verenigd Koninkrijk, wat sinds de Brexit geen
lidstaat van de EU meer is, wordt overwogen kiesrecht te
geven voor het Lagerhuis aan EU burgers. Continentaal
Europa kan hierbij niet achter blijven.
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Spreekt uit

dat

● De Jonge Democraten vanmening is dat wanneer een EU-burger

langer dan drie in Nederlandwoont enwerkt, deze burger het

stemrecht voor de verkiezingen in Nederlandmoet verkrijgen.

Toelichting

LBV: 2

Titel Wat crom is recht zetten

Onderwerp Verbod op de crompouce

Indiener(s) JD Rotterdam, Laurien Maarleveld

Woordvoerder
Stijn van Hulzen

Constaterend
e
dat

· Nadat een combinatie van een tompouce en croissant
(“crompouce”) viral ging op social media-platforms, worden
deze gebakjes door supermarkten en bakkers door heel
Nederland verkocht.

Overwegende
dat

· De tompouce een Hollandse traditie is die al teruggaat tot
ongeveer 1850, toen de Friese admiraal Tom Poes ging
optreden als artiest en er speciaal naar hem een gebakje
werd vernoemd. Deze bijzondere historie wordt aangetast
wanneer dit wordt vermengd met een Frans baksel.

· Er al voldoende Nederlandse tradities zijn die om voldoende
reden moeten worden afgeschaft, zoals het bekende hulpje bij
het Sinterklaasfeest en het gevaarlijke vuurwerk op
Oudjaarsavond. De tompouce is een van de weinige echt
Hollandse tradities zonder gevaar of racisme, dus laten we dit
a.u.b in stand houden.

· Zowel een croissant als een tompouce bijzonder lastig te eten
zijn. Een croissant valt zowat in duizend kruimels als je deze
probeert te eten, terwijl bij een tompouce alle roompudding er
gelijk uit glijdt wanneer je een vork erin zet. Het combineren
van deze twee lekkernijen vraagt dus alleen maar om ellende.
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Spreekt uit

dat

● De Jonge Democraten vanmening is dat er een verbodmoet komen

op het verkopen van een crompouce of een tompouce croissant.

Toelichting

LBV: 3

Titel Een 18+ scholier is financieel net een student.

Onderwerp De tegemoetkoming scholieren en de aanvullende toelage gelijk gelijkstellen aan dat

van hetMBO.

ndiener(s) Stijn van Hulzen

Woordvoerde

r

Stijn van Hulzen

Constaterend

e dat

● In de perioden tussen januari en juli 2024 is de basistoelage voor 18+

scholieren aan demiddelbare school is: thuiswonend € 137,58 en

uitwonend € 485,08

· 18+ Studenten op hetMBOhebben in de zelfde periode recht op een

basisbeurs van: € 99,94 uitwonend en € 490,46 thuiswonend

· De aanvullende toelage per schooltype verschillen. Terwijl MBO

studenten ongeacht schooltype recht hebben op het zelfde bedrag bij de

aanvullende beurs.

· Aanvullende beurs voorMBO studenten is: € 408,07 thuiswonend en €

434,45 uitwonend. De bedragen voor de Aanvullende toelage scholieren

maakt geen onderscheid tussen thuis of uitwonend en verschilt per

onderwijsinstelling tussen de € 58,58 voor voortgezet speciaal

onderwijs en € 129 voor Particulier voortgezet onderwijs bovenbouw.

· De uitgave en kosten niet veel verschillenmet dat van studenten of juist

hoger zijn door dat scholieren geen recht hebben op de studentenOV.

· Scholieren zelf lesgeldmoeten betalen en eigen hun eigen schoolboeken,

dus juist meer kosten hebben. Tegelijkertijd door dat ze 18+ zijn hun

ouders geen kinderbijslag meer ontvangenwaardoor het besteedbaar

inkomen daalt terwijl de kosten stijgen.
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Overwegende

dat

· Het oneerlijk is dat de hoogte van het bedrag van de aanvullende

toelage verschilt per typeopleiding en boven en onderbouw.

· Dat de kosten voor een scholier en student ongeveer gelijk zijn of al dan

niet hoger vanwege het geen recht hebben op de studenten ov

waardoor zei het financieel zwaarder hebben.

· Het weg vallen van de kinderbijslag voor ouders na hun kind 18+

geworden is, kan niet worden gecompenseerdmet het bedrag van de

basistoelage, tegelijkertijd hebben die scholieren juist extra kosten.

Hierdoor gaan scholieren en hun ouders er financieel op achteruit en

dat moet voorkomenworden, daarom pleit ik om de aanvullende

toelage gelijk te stellen aan dat van de aanvullende beurs.

· Veel studentenweer scholier worden en daardoor er financieel op

achteruitgaan, door dat ze bijv na hunMBOopleiding nog een

middelbare schooldiplomawillen behalen.

Spreekt uit

dat

● De basisbeurs wordt verhoogd naar het bedrag van de basistoelage

● Er geen onderscheidgemaakt wordt gemaakt per

onderwijstype/instelling.

● De aanvullende toelage gelijkgesteld wordt aan de aanvullend beurs die

voorMBO studenten geld.

Eventuele

toelichting

LBV: 4 1/2

Titel Drugsgebruik op festivals niet langer gedogenmaar normaliseren

Onderwerp Preventie en behandeling drugsincidenten op festivals door afschaffen

zero tolerance beleid

Indiener(s) Jonge Democraten

Woordvoerder Angela de Boer

Constaterende

dat

· Meer dan de helft van alle festivalgangers wel eens drugs

(heeft) gebruikt op een festival (Jellinek);

· EHBO’ers op festivals dagelijks metmeerdere drugsgevallen

temaken krijgen (NOS), waarbij regelmatig sprake is van

ernstige symptomen;

· Er bij het aantal incidentenmet dodelijke afloop op festivals

vaak sprake is van drugsgebruik.
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Overwegende

dat

· Demeeste festivals nu een zero tolerance beleid hanteren

waarbij drugs verboden zijn, maar wel worden genuttigd;

· Dit de drempel voor het zoeken vanmedische (EHBO)zorg

bij drugsproblemen kan verhogen;

· Verkeerde drugs genuttigd wordt doordat deze niet getest

kanworden;

· Drugs verkeerd genuttigd wordt door een gebrek aan

informatie;

· De verhoogde drankprijzen 1 op de 5 festivalgangers

stimuleert om (meer) drugs te gebruiken (3Vraagt);

· Een zero tolerance beleid preventieve- en

hulp/informatievoorzieningenmiddelen op festivals

tegenwerkt.

· Drugsgebruik op festivals niet aangespoordmoet worden

maar wel genormaliseerd;

Spreekt uit dat · Demogelijkheid voor een zero tolerance drugsbeleid op

festivals moet worden afgeschaft, omdat dit de ruimte tot

preventievemaatregelen rondom drugsgebruik

tegenwerkt.

Toelichting Het zero tolerance beleid wordt aantoonbaar onjuist nageleefd

waardoor het meerendeel van de festivalgangers drugs gebruikt op

festivals. Het aanscherpen van dit beleid door sancties op te leggen zal

weinig tot geen effect hebben op het drugsgebruik (Europees

Monitoringcentrum voor Drugs en Drugsverslaving).

Door het zero tolerance drugsbeleid op festivals af te schaffen wordt

het gebruik van drugs tijdens deze evenementen genormaliseerd (let:

niet aangespoord/geaccepteerd). Dit geeft ruimte voor preventieve

stappen om het aantal drugsincidenten te reduceren.
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LBV: 4 2/2

Titel Vervuilde harddrugs herkennen bij een testpunt

Onderwerp Vermindering van drugsincidenten door inzet van testpunten op

festivals

Indiener(s) Jonge Democraten

Woordvoerder Angela de Boer

Constaterende

dat

· 1 op de 10 XTC-pillen bij testpunten bestempeld

wordt als ‘vervuild’, wat betekent dat er andere

stoffen inzitten dan gewenst (Drugsinfo);

· In een deel van deze vervuilde pillen gevaarlijke

stoffen zijn aangetroffen;

· 41,1 % van de festivalgangers XTC gebruikt als

partydrug (Trimbos);

· Meer dan de helft van alle festivalgangers wel eens

drugs (heeft) gebruikt op een festival (Jellinek);

· In de Nederlandse zorgketen frequent mensen

worden behandeld als gevolg van vervuild

drugsgebruik (NTVG);

Overwegende

dat

· Er geen controle is op het produceren van harddrugs

en daarmee ook niet op de aanwezige stoffen;

· Er regelmatig vervuilde drugs opduiken rond het

festivalseizoen;

· Festivalgangers meestal niet op de hoogte zijn van

de stoffen in hun drugs;

· Vervuilde drugs regelmatig lijdt tot drugsincidenten

op festivals;

· Vervuilde drugs een enkele keer zelfs lijdt tot

overlijden;

· Drugsincidenten op festivals voorkomen dienen te

worden.

Spreekt uit dat · Elk festival verplicht een testpunt moet aanbiedenwaar

drugs anoniem getest kanworden op onjuiste- en

gevaarlijke stoffen en doseringen.

Toelichting Een testpunt geeft festivalgangers demogelijkheid hun drugs anoniem

te testen. Zo is het bekijken van de dosering werkzame stof doormiddel

van infraroodlampmogelijk en kan een overdosis voorkomenworden.
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Ook kunnen onjuiste stoffen worden gedetecteerd die een (acute)

gevaarlijke werking kunnen hebben bij inname. Zo kanworden

geconstateerd of er sprake is van ‘neppillen’ (North Jersey).
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Sluiting

W.v.t.t.k.

Rondvraag

Bedanken Stem- enNotulencommissie

Sluiting door Technisch Voorzitter

Mededelingen &Aankomende activiteiten

Sluiting door Afdelingsvoorzitter
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